
s 
 
GATU- O C H 
FASTIGHETSKONTORET 

 
TJÄNSTEUTLÅTANDE 
GFN 2004-01-27 
 

 

\\web01\inetpub\gfk.yourvoice.se \work\2004-01-27\Tjut\13.doc 

Bilaga 1: 
  1 (2) 

Handläggare: Pauline Sedin 
Region Innerstad 
Park- och gatubyrån 
Tel: 508 26281 
pauline.sedin@gfk.stockholm.se 
 

2003-12-01 

Dnr 03-331-1480:1 
 
 

Till 
Gatu- och fastighetsnämnden 
Kollektivtrafikutskottet 

 
 
 
 
Behov av kollektivtrafik till nya bostadsområden liksom till nya 
utbildningscentra. Skrivelse från Helena Bonnier (m). 
 
FÖRSLAG TILL BESLUT 
 
1. Godkänna kontorets redovisning 
 
 
 
 
Olle Zetterberg  
   Göran Gahm 
 
Mats Fager 
 
 
SAMMANFATTNING 
 
Helena Bonnier (m) har i en skrivelse till kollektivtrafikutskottet hemställt 
att kontoret tar upp förhandlingar med SL för att utreda de föreslagna 
alternativen i syfte att möjliggöra utökade kollektiva transportmöjligheter 
inom Teknikhöjden – Albano – Universitetet i samband med utbyggnaden i 
området. 
Kontoret har varit i kontakt med SL i frågan där SL anser att området för 
närvarande har en fungerande kollektivtrafik men att de är villiga ompröva 
sitt ställningstagande om behoven ökar.  
Kontoret föreslår att frågan tas upp mellan kollektivtrafikutskottet och SL:s 
centrala regionstyrelse i samband med behandlingen av SL:s utbudsplan. 
 
UTLÅTANDE 
 
Helena Bonnier (m) anser i en skrivelse till kollektivtrafikutskottet att 
Området Teknikhöjden – Albano – Universitetet inte är tillräckligt försörjt 
med kollektiva färdmedel och att ombyggnationen blir svår att genomföra 
om inte kollektivtrafiken kan erbjuda tillfredställande kommunikationer. 
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I diskussionerna i samband med ombyggnationerna av området inom 
Teknikhöjden- Albano- Universitetet har frågan med utökad 
kollektivtrafikförsörjning diskuterats. Att bygga en ny tunnelbanestation 
finns det plats för rent teoretiskt men kostnaderna blir för höga av skäl som 
att stationen måste ligga väldigt djupt och att det då måste bli en ändstation. 
Vad gäller Roslagsbanan kan man flytta Universitets hållplats till Albano 
men det är inte ekonomiskt försvarbart. 
 
Kontoret har tagit upp frågan om kollektivtrafikförsörjning till Albano med 
SL och de anser att försörjningen är tillfredsställande då det går många 
bussar på Roslagsvägen som resenärer till Albano kan nyttja, men kan  
tänka sig att utöka busstrafiken om behov föreligger. 
 
Kontoret föreslår att utökad busstrafik till området tas upp i samband med 
behandligen av SL:s utbudsplan vid kommande möte med 
kollektivtrafikutskottet och SL:s centrala regionstyrelse. 
 
SLUT 


